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§ 23 
Anmälan av kontorsyttrande - Trafikförändringar i SL- 
och WÅAB-trafiken 2024/2025 (T25)  
Svar på remiss från Kommunstyrelsen 
JÄRVA 2024/415 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger kontorsyttrandet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Endast några få förändringar inom busstrafiken berör Järva 
stadsdelsförvaltning. Utöver att förvaltningen anser att det inte är ett 
bra förslag att halvera antalet avgångar på linje 518 under 
högsommaren så har förvaltningen inga synpunkter på innehållet i 
remissen. Dock påpekar förvaltningen att det är angeläget med en 
förstärkning i trafiken på linje 179 mellan Tensta och Kista under 
rusningstrafik. Alternativt kan en extra busslinje skapas för att 
hantera den höga belastningen. Därtill föreslår förvaltningen en ny 
linje som knyter ihop de södra stadsdelarna vid Järvafältet med de 
stora handels- och arbetsplatsområdena i Barkarbystaden. 
Stadsdelsförvaltningen påtalar också att den korta remisstiden är 
bekymmersam och omöjliggör att ärendet hinner behandlas på 
nämndnivå. 
  
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/415-2 (Godkänd - R 1) Anmälan av 
kontorsyttrande - Förändringar i SL- och WÅAB-trafiken 
2024/2025 (T25) 

 JÄRVA 2024/415-1.1 Remiss - Trafikförändringar i SL- och 
WÅAB-trafiken 2024/2025 (T25) 

 JÄRVA 2024/415-1 Följebrev Trafikförändringar i SL- och 
WÅAB-trafiken 2024/2025 (T25) 

 JÄRVA 2024/415-3 (Godkänd - R 1) Trafikförändringar i 
SL- och WÅAB-trafiken - svar på remiss från 
Kommunstyrelsen 
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